
 Presumible desaparició de l’Epilantin® 
 

 El passat mes d’Abril ens vam dirigir al Dr. Gomis, Director General per a 

la Prestació Farmacèutica de la Conselleria de Sanitat de la Generalitat 

Valenciana, expressant-li la nostra preocupació pel fet de que els pacients 

sovint trobaven dificultats en disposar d’Epilantin® durant els darrers mesos, 

com adés havia ocorregut amb Mestinon®, preparats de fenobarbital i el mateix 

Epilantin® més anys arrere. Vam fer sabedor el Director General dels fets, vam 

assenyalar especialment el perill que corren els malalts que prenen estes 

medicacions quan no les poden prendre, i vam transmetre la consideració per 

part de la nostra Junta que eixos problemes d’accés al tractament per estos 

malalts són en qualsevol cas intolerables. La nostra intenció era instar, amb 

esta comunicació, la posta en marxa, per l’organisme que en fóra competent, 

de les mesures oportunes per a evitar fets anàlegs. 

 Els fets comunicats per nosaltres foren posats en coneixement de 

l’Agència Espanyola del Medicament, i el seu cap el Dr. Palop, i, en 

conseqüència, vam ser informats per escrit de la previsible desaparició del 

popular preparat Epilantin®, un clàssic dels antiepilèptics, davant la intenció del 

laboratori que el fabrica de deixar de produir-lo i la constatació, per part de 

l’Agència Espanyola del Medicament, de que, en allò referent als fàrmacs 

antiepilèptics, és preferible la monoteràpia a la politeràpia i, per altra banda, els 

components de l’ Epilantin® estan disponibles com a monoteràpia sota altres 

marques comercials. No vam rebre cap comunicació relativa als altres 

productes abans mencionats que ocasionalment també han patit un problema 

en la seua disponibilitat a les oficines de farmàcia. 

 Davant la clara advertència de que l’ Epilantin® sembla destinat a la 

seua desaparició, creiem que és el nostre deure comunicar-vos-ho per a que 

en busqueu alternatives apropiades per a les persones que ara mateix prenen 

esta medicació, encara que no comuniquen ni hagen patit cap problema de 

disponibilitat del tractament en les farmàcies. 


